
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer :  
 

 

Datum:  
30 oktober 2009 

Aan de voorzitter van de Raad. 
 

Steller(s) van de vragen:  
namens de VVD Edith Bal-Verbeek 

Onderwerp:  
nieuwe geluidsnormen van VROM, geluidsplafonds en cumulatief geluid 

 
Op vrijdag 30 oktober 2009 ging de Ministerraad akkoord met een voorstel van de Minister van 
VROM waarmee zij geluidsplafonds wil regelen langs rijkswegen en hoofdspoorlijnen. (Zie 
daarvoor de site van het Ministerie van VROM)  
 
De VVD wil benadrukken dat wij in een gebied woonachtig zijn waarbij de cumulatie van geluid 
een grote rol speelt. Op diverse plaatsen cumuleert het geluid van bijvoorbeeld de N209, 
Rotterdam Airport en de HSL   
 
Nu de minister van VROM open staat voor geluidsplafonds wil de VVD graag doorpakken en wij 
vragen daarom het volgende:  
 

1. Is het college bekend met het wetsvoorstel dat Minister Cramer 30 oktober heeft 
voorgelegd aan de Ministerraad? 

2. Kan het college de raad informeren wat de gevolgen zijn voor Lansingerland. 

- Wij hebben begrepen dat op de HSL vanaf 2011 meer dan 30.000 bewegingen zullen 
plaatsvinden en daarmee onder het hoofdspoorwegennet en daarmee onder de 
werking van de nieuwe wet valt. Kunt u aangeven wat de gevolgen daarvan zullen 
zijn. 

- Kunt u aangeven wat de effecten van deze wetgeving zijn op de provinciale wegen? 
Is het niet wenselijk dat ook geluid van het provinciale wegennet in de cumulatie 
wordt betrokken. 

- Is het College bereid een onderzoek te starten naar de effecten van cumulatie van 
geluid in alle gebieden waar dit van toepassing is binnen Lansingerland? 

- Is het college bereid een geluidskaart op te stellen waar het gebied van 
Lansingerland in kaart wordt gebracht. 

 
 
 

Toelichting 
 
 

 
  


